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Dyskutowali o zadaniach przeciwpowodziowych

Dziś w Urzędzie Marszałkowskim odbyła się konferencja dotycząca zadań
przeciwpowodziowych w regionie Górnej Wisły na terenie województwa świętokrzyskiego. W
spotkaniu udział wzięli marszałek Adam Jarubas, poseł Andrzej Pałys oraz Jerzy Grela,
dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Krakowie.

Na spotkaniu Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej z Krakowa zaprezentował analizę stanu
zasobów wodnych w zlewni rzeki Nidy na potrzeby programu pod nazwą „ Zrównoważony
rozwój gospodarczy zlewni Nidy w związku z Naturą 2000”. Przedstawiona została również
analiza stanu zasobów wodnych zlewni rzeki Czarnej Staszowskiej na potrzeby programu
„Odbudowa fauny i flory rzeki Czarnej Staszowskiej oraz poprawa bezpieczeństwa
przeciwpowodziowego poprzez budowę urządzeń wodnych z uwzględnieniem walorów
przyrodniczo – turystycznych na odcinku od Zapory Chańcza do ujścia rzeki Czarnej
Staszowskiej do Wisły”.

– Celem analizy było stworzenie bilansu wodno – gospodarczego.  Ocenialiśmy między
innymi jakość wody, ich stan ekologiczny oraz chemiczny. W obu badanych przypadkach nie
stwierdziliśmy deficytów zarówno wód naziemnych, jak i podziemnych, dlatego budowa
zbiornika Chęciny jest zbędna – mówił podczas spotkania Jerzy Grela, dyrektor
Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej z Krakowa.
Zaprezentowano także strefy zagrożenia powodziowego dla rzeki Nidy oraz Czarnej
Staszowskiej jako integralny element studium ochrony przeciwpowodziowej.

– Spotkania dotyczące zadań przeciwpowodziowych na terenie województwa
świętokrzyskiego powinny być organizowane nie tylko po zimie, ale także w innych okresach
w ciągu roku – podkreślił marszałek Adam Jarubas.


